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خبر

کارشناس واحد پایش شرکت کنترل کیفیت هوای تهران 
گفت: طی سال ۲۰۱۹ در سطح جهانی، رتبه آلودگی هوا 
از پنجمین عامل خطر برای مرگ زودرس به رتبه چهارم 

رسیده است.
به گزارش »دنیای هوادار«، سولماز احدی با اشاره به اینکه 
نگرانی های  جهان،  سراسر  در  کرونا  ویروس  همه گیری 
جمعی درخصوص بهداشت عمومی را به دنبال داشته است 
و متخصصان همچنان در حال تحقیق و مطالعه روی 
عوارض ناشی از این ویروس نامرئی هستند، اظهار کرد: 
در عین  حال، نگرانی هایی درباره انتقال ویروس کرونا از 
طریق هوا وجود دارد که متاسفانه در بسیاری از نقاط جهان 
نادیده گرفته می  شود. وی ادامه داد: مطالعات اخیر نشان 
می  دهد که تاثیر سوء آلودگی هوا بر سیستم تنفسی و قلبی 
- عروقی، عاملی بر آسیب پذیری بیشتر افراد در برابر اثرات 
کرونا است. این درحالیست  که اثرات بیماری کرونا ممکن 
است طی چند هفته کوتاه ظاهر شود اما بروز پیامدهای 
ناشی از آلودگی هوا ازجمله بیماری های مزمن یا مرگ 

 زودرس، ممکن است سال  ها طول بکشد.
این کارشناس واحد پایش شرکت کنترل کیفیت هوای 
تهران با اشاره به گزارش وضعیت هوای جهانی که در سال 
2020 منتشر شده است، تصریح کرد: آمار ارائه  شده در این 
گزارش نشان می دهد که طی سال 2019 در سطح جهانی، 
رتبه آلودگی هوا از پنجمین عامل خطر برای مرگ زودرس 
به رتبه چهارم رسیده است. همچنین بر اساس این گزارش 

در سال 2019، مواجهه با آلودگی هوا منجر به 6.67میلیون 
مرگ زودرس در سراسر جهان شده است و از سویی دیگر 
حدود 12 درصد از کل آمار مرگ میر جهانی مربوط به مرگ 

زودرس ناشی از آلودگی هوا است.
احدی با بیان اینکه بر این اساس نرخ مرگ  و میر ناشی از 
آلودگی هوا نسبت به مرگ ناشی از تصادفات رانندگی در 
سراسر جهان بیشتر است، گفت: در گزارش وضعیت هوای 
جهانی به این موضوع اشاره شده که طی سال 2019 آلاینده 
ذرات معلق کمتر از 2.5 میکرون در هوای آزاد عامل 4.14 
میلیون مرگ و در فضای بسته عامل 2.31 میلیون مرگ 
شده است؛ در این بین آلاینده ازن نیز سبب 365 هزار مرگ 

زودرس شده است.
به گفته وی با استناد به گزارش وضعیت هوای جهانی 
می توان گفت: بیش از 90درصد از جمعیت جهان درمعرض 
هوای آلوده بوده اند و بیشترین مواجه با آلودگی هوا در 
آسیا، آفریقا و خاورمیانه رخ داده است همچنین 10کشوری 
که بیشترین میزان مواجه با آلودگی هوا در سطح جهان 
را دارند، در این مناطق واقع شده اند. این کارشناس واحد 
پایش شرکت کنترل کیفیت هوای تهران درباره وضعیت 
ایران در این گزارش تصریح کرد: بر اساس گزارش جهانی، 
میزان مواجهه جمعیت کشور ایران با آلاینده ذرات معلق 
از 2.5میکرون در سال 2019 نسبت به سال 2010  کمتر 
حدود3.4 میکروگرم بر متر مکعب کاهش و درخصوص 

آلاینده ازن حدود ppb 5.9  افزایش یافته است.

اجرای  کشورها  از  برخی  در  اینکه  به  اشاره  با  احدی 
محدودیت های ناشی از ویروس کرونا منجر به کاهش 
قابل  ملاحظه سطح برخی از آلاینده ها شده است، اظهار 
کرد: بررسی شواهد در برخی از کشورها نشان می  دهد 
که این تغییرات موقتی است و با کاهش محدودیت  ها، 
میزان انتشار آلاینده ها نیز مجدد افزایش می یابد. هرچند 
که محدودیت های ترددی ناشی از شیوع کرونا تنها یک راه 
حل موقت برای کاهش آلودگی هوا ارائه داده است اما این 
موضوع می تواند الهام بخش استراتژی کاهش آلودگی هوا 

و مطالبه هوای پاک در بلندمدت باشد.

محیط زیست

صعود آلودگی هوا به رتبه چهارم مرگ و میر زودرس

سرعت  نگران  گفت:  بهداشت  وزارت  بهداشت  معاون 
واکسیناسیون کرونا در کشور نیستیم و ظرفیت انجام 

۲۰میلیون واکسیناسیون در ماه را داریم.
علیرضا رئیسی گفت: در زمینه مدیریت کووید۱۹ اگر اکنون 
تفاوتی بین کشور ما و جاهای دیگر وجود دارد و موفق عمل 
کردیم، علتش این است که به جای تکیه بر درمان، بر حوزه 
بهداشت و پیشگیری تکیه کردیم و چهار گام غربالگری 
انجام شد. به عنوان گام پنجم هم بحث واکسیناسیون 
را داریم. شاید یکی از معضلات کنونی در دنیا، علاوه بر 
بحث تهیه واکسن، سرعت انجام واکسیناسیون است، اما 
ما در کشور یک ماشین بسیار قدرتمند انسانی به نام شبکه 
بهداشتی و درمانی داریم و اصلاً نگران سرعت واکسیناسیون 
در کشور نیستیم. معاون بهداشت وزارت بهداشت گفت: به 

محض اینکه واکسن به دست ما می رسد، واکسیناسیون 
یکی از نمایش های قدرت ما خواهد بود و دنیا در آینده 
خواهد دید که ما ظرفیت انجام واکسیناسیون مان حتی 
ماهانه ۱۵ تا ۲۰میلیون را داریم و آن را انجام می دهیم. این 
قدرت را در ۲۵۰۰مرکز روستایی و شهری و ۵۰۰ بیمارستانی 
که مجموعاً ۳۰۰۰ مرکز است، پیش بینی کردیم، قدرت انجام 
این میزان واکسیناسیون را داریم. وی گفت: به جرأت اعلام 
می کنم که تقریباً هیچ روستای ۱۰۰۰ نفره ای در کشور نداریم 
که خانه بهداشت نداشته باشد، نکته دیگر بحث بازسازی و 
نوسازی مراکز است که در این زمینه بسیار موفق بودیم. 
عمر مراکز بهداشتی ما در حوزه بهداشت حدود ۲۶.۷سال 
بود که اکنون به زیر ۱۰سال رسیده است و تجهیزاتمان هم 

کامل است.

معاون گردشگری کشور با بیان اینکه اگر مردم سفری را 
رزرو کنند و امکان انجام سفر در نوروز فراهم نشود امکان 
استفاده از این رزرواسیون تا ۳ماه با همان تعرفه وجود دارد، 

جزئیات نحوه انجام سفر های نوروزی ۱۴۰۰ را تشریح کرد.
ولی تیموری- معاون گردشگری وزارت میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی در مورد شرایط سفر در نوروز1400 
اظهار کرد: در تمام بخش ها یک نگرانی اساسی وجود دارد 
و این نگرانی به عملکرد افرادی باز می گردد که پروتکل های 
بهداشتی را رعایت نمی کنند بنابراین نمیتوان با رفتار 
این افراد مانع از فرآیند سفر شد و در راستای سفر ایمن 
برنامه ریزی هایی صورت گرفت. وی افزود: در راستای این 
نوع سفر ما در جلسه 55 ستاد کرونا طرحی را ارائه کردیم که 
به تصویب رسید؛ برای انجام سفر ما دو مسیر ایمن و سبز 
را پیشنهاد دادیم. روش اول این بود که اگر سفرها در قالب 
شرکت ها و تورهای دارای مجوز از وزارت میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی صورت بگیرد، چون این نوع سفر 

به صورت کامل تحت کنترل و رصد ما است، می تواند به 
عنوان فرآیند سفر ایمن معرفی شود.

تیموری تصریح کرد: نوع دوم سفرها در قالب تور صورت 
نمی گیرد و با توجه به اینکه در این سفرها احتمال اسکان در 
نقاط ناایمن وجود دارد، پیشنهاد دیگری ارائه کردیم؛ در نوع 
دوم سامانه های پیش بینی شده  است که افراد تنها در مراکز 
اقامتی دارای مجوز سکنی داشته باشند و در صورت اسکان 

در مراکز اقامتی دارای مجوز اشکالی برای آن وجود ندارد.
معاون گردشگری کشور در مورد نگرانی های موجود نسبت 
به رزرواسیون بلیطها و مراکز اقامتی نیز بیان کرد: تمام 
برنامه ریزی ها برای استان ها و شهر هایی هستند که زرد و 
آبی باشند و در صورتی که امکان سفر در نوروز برقرار نشود 
امکان استفاده از رزرو ها تا سه ماه آینده وجود خواهد داشت 
بنابراین اگر شرایط تغییر کرد همکاران ما این آمادگی را دارند 
تا اگر سفری رزرو شد و در شرایط نوروز امکان استفاده فراهم 
نشد امکان سفر تا سه  ماه با همان تعرفه و شرایط برای 

استفاده کنندگان باقی می ماند.
تیموری در مورد انجام سفر خارج از دو رویه ذکر شده 
توضیح داد: متصدی ایجاد ایمنی در دو نوع سفر ذکر شده 
وزارت میراث فرهنگی و گردشگری است؛ اگر افراد بخواهند 
به خانه اقوام سفر کنند و یا در مراکز دیگری سکنی گزینند 
دیگر مسئولیت آنها با ما نیست و مسئولیت آنها با وزارت 
کشور و نیروی انتظامی است. وی یادآور شد: ما در طرح 
پیشنهادی به ستاد کرونا سفرها را به 4گروه تقسیم کردیم 
که دو مسیر ایمن را ارائه کردیم اما در روش سوم سفر، 
مسئولیت با نیروی انتظامی و وزارت کشور است؛ این گروه 
به دیدار اقوام و آشنایان می روند اما گروه چهارم، افرادی 
هستند که هیچگونه برنامه ریزی برایشان مترتب نیست 
و همه مخالف این نوع سفرها هستند؛ این سفرها شامل 
اقامت در چادر، مدارس و سایر اقامتگاه های غیرمجاز است؛ 
هم ما و هم قرارگاه عملیاتی کرونا وظیفه نظارت و بازرسی 

از این نوع سفرها را بر عهده دارند.

ظرفیت انجام ۲۰ میلیون واکسیناسیون کرونا در ماه

جزئیات نحوه انجام سفر های نوروزی ۱۴۰۰ اعلام شد 

کرونا در ایران

نوروز 1400

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 

شهید عبدالحمید اکبری نیستانکی  را گرامی می دارد

اتفاقات معکوس در اقتصاد ایران نسبت 
به اقتصاد دنیا و فرصتی جدی برای ایران 
درحالی که بازار پرتورم و دارای 
انتظارات تورمی بالا در ایران 
در حال محو شدن است، در 
درحال  دیگری  اتفاقات  دنیا 
نیست  بد  که  است  وقع 
بدان  کوتاه  یادداشتی  در 

بپردازیم.
پس از خروج آمریکا از برجام 
و البته سیاست های غلط اقتصادی دولت در مهار نقدینگی، از 
در  رالی قیمتی  و   bullrun نوع یک  ایران  در  سال 97  ابتدای 
بسیاری از بخش های اقتصادی راه افتاد که انفجار قیمت ها در 
بازارهای مختلف اعم از مسکن، خودرو و بورس و حتی مواد 
غذایی را به همراه داشت. اما حالا باتوجه به تحولات سیاسی در 
سیاست خارجی و چشم انداز پایان کرونا و از همه مهم تر وارد شدن 
بازارها به منطقه اشباع فروش، انتظارات تورمی در ایران درحال 
فروکش کردن است و بازارها می روند تا به ثبات و حتی اصلاح و 
شاید ریزش قیمتی برسند و هرنوع رشد قیمتی در این بازراها قطعا 
مقطعی خواهد بود و تغییری در روند نزولی این بازارها نخواهد 
داشت. اما این رویه در بازراهای جهانی و به خصوص بازارهای غرب 
کاملا برعکس است. حجم وسیع پول چاپ شده در کشورهای 
غربی و به خصوص آمریکا که به گفته تمامی  جراید اقتصادی 
معتبر، 25 تا 30 درصد تمام دلارهای تاریخش را فقط در 2020 
چاپ کرده و حالا هم تصویب بسته های محرک اقتصادی پی در پی 
میلیارد دلاری از سوی حاکمیتش، می رود تا بازارهای جهانی را با 
یک شوک تورمی مواجه کند. اولین نشانه های آن را هم می توان 
در بالارفتن نرخ بازده اوراق قرضه در آمریکا دید که نوید شروع 
یک دوران به شدت پرتورم و پرفرازونشیب اقتصادی را در اقتصاد 
غرب و به تبع آن اقتصاد دنیا می دهد.  اتفاقی که می تواند 
برای ایران یک فرصت استثنایی باشد که نباید به سادگی از آن 
گذشت؛ چرا که ایران کشوری ست با زیرساخت های فراوان و 
دسترسی عالی به انرژی و ظرفیت بالای سرمایه گذاری که تقریبا 
تمامی کشورهای منطقه از آن یا کاملا بی بهره اند و یا بسار کمتر از 
ایران از آن برخوردارند. توجه داشته باشید که فرضا امارات، عمان 
و مابقی کشورهای حوزۀ جنوبی »شاخاب پارس« یا به منطقه 
اشباع سرمایه گذاری رسیده اند )مثل امارات( و یا اگر ظرفیت هایی 
در آنجا باشد زیرساخت های نرم افزاری و سخت افزاری مانند ایران 
در آنجا مهیا نیست. فرضا عراق و افغانستان گرچه فرصت های 
سرمایه گذاری بزرگی را دارند اما نبود امنیت و نبود زیرساخت های 
پذیرش سرمایه گذاری اعم از نیروی متخصص و یا کارگر ماهر 
و یا زیرساخت های قانونی و حتی جاده ای و ساختمانی که در 
طول جنگ های منطقه آسیب های جدی دیده، ابدا قدرت رقابت 
با فرصت های سرمایه گذاری در ایران را ندارد که هم امنیت دارد 
و هم انبوهی راه و جاده و ساختمان برای پذیرش سریع سرمایه 
در آن وجود دارد. ایضا عربستان و ترکیه هم هرکدام با مشکلاتی 
از نوع دیگر دست به گریبان هستند. ترکیه زیرساخت های جاده ای 
قوی ندارد و دسترسی به انرژی هم ندارد و واحد پولش را هم 
با کسر 6 صفر بالا برده که قیمت تمام شده اجناس را هم بالا 
کشیده است و یا عربستان که ابدا زیرساخت داشتن نیروی کار 
ماهر برای پذیرش سرمایه گذاری در بخش های مختلف را ندارد و 
البته مسائل اجتماعی و امنیتی ای که وهابیت آنجا ایجاد کرده 
و از همه این ها مهم تر تنش با ایران را دارد که هر اندازه برای 
ایران ناامنی ایجاد کرده برای عربستان دوبرابرش را به خصوص 
کنید  اضافه  این  به  است.  آورده  به وجود  انرژی  بخش  در 
»قیمت بالای دلار در ایران« و نتیجتا دستمزد پایین نیروی کار 
به نسبت دلار که یک مزیت تمام عیار برای تولید در ایران ایجاد 
کرده است و هیچ کدام از کشورهای همسایه حتی نزدیک آن 
هم نیستند. همۀ این ها و بیش از این ها که جای بحث بسیار 
می طلبد اثبات همان حرف ابتدای این گفتار است که ما در 
مقابل یک فرصت استثنایی قرار گرفته ایم که اگر بتوانیم با 
تصمیم سازی های سیاسی واقتصادی درست آن را به دست آوریم 
شاید بتوان ایران را در آستانۀ یک جهش تاریخی دانست؛ آن 
هم در زمانی که بزرگان اقتصادی دنیا متفق القول معتقدند 
انتقال قدرت و سرمایه بزرگی در دنیا درحال وقوع است و شاید 
بعد از این اتفاق، دیگر غرب مرکز قدرت و سرمایه در دنیا نماند...

سرمقاله

مهرداد تیموری

 مدیرمسئول
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»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »رضا نظری«جامعه

 - شهید مدافع سلامت - را گرامی می دارد

البرز گفت:  استان  در  با کرونا  مبارزه  سخنگوی ستاد 
کسانی که یک بار به کرونا مبتلا شده اند از سویه های 
این  درگیر  مجدداً  اگر  حتی  و  نیستند  مصون  جدید 
و  باشند  ویروس  این  ناقل  می توانند  نشوند  بیماری 
دیگران را مبتلا کنند. علیرضا سلیمانی با اشاره به ضرورت 
رعایت پروتکل های بهداشتی از سوی مردم اظهار کرد: با 
نزدیک شدن به روزهای پایانی سال شاهد حضور مردم در 
خیابان ها و مراکز خرید هستیم که این امر نگرانی زیادی 
در خصوص ورود به پیک چهارم کرونا ایجاد کرده است.

وی ادامه داد: در حال حاضر تعداد بیماران بستری شده 
و ترخیصی استان  تقریبا ثابت است ولی با توجه به 
وضعیت پیش رو این نگرانی وجود دارد که در روزهای 

آتی با افزایش تعداد بیماران مواجه باشیم.
وی با اشاره به شناسایی چند مورد مبتلا به کرونای 
انگلیسی در استان توضیح داد: این سویه از ویروس 
کرونا قدت انتقال بیشتری دارد و علایم آن شدیدتر است.

این مسئول تأکید کرد: سویه جدید ویروس کرونا تهدید 
جدی تری برای کسانی که به بیماری زمینه ای مبتلا 
هستند به شمار می رود بنابراین افراد پر خطر باید با 

حساسیت پروتکل های بهداشتی را رعایت کنند.
سلیمانی توضیح داد: کسانی که یک بار به کرونا مبتلا 
شده اند از سویه های جدید مصون نیستند و حتی اگر 
این  ناقل  نشوند می توانند  بیماری  این  درگیر  مجدداً 

ویروس باشند و دیگران را مبتلا کنند.
سخنگوی ستاد کرونای استان البرز اضافه کرد: در حال 
حاضر وضعیت چهار شهرستان استان زرد و دو شهرستان 
آبی است ولی در خصوص اعمال محدودیت ها، شرایط 
رنگ قرمز در اغلب شهرستان ها ابلاغ و اجرایی شده است.
وی در پاسخ به اینکه زمزمه هایی در خصوص تعطیلی 
کلیه صنوف و ادارات از ۲۰ اسفند وجود دارد، گفت: این امر 
به تصمیم ستاد ملی کرونا و وضعیت شیوع کرونا بستگی 

دارد و فعلاً تصمیمی در این خصوص ابلاغ نشده است.

اینکه  بیان  با  البرز  منطقه ای  آب  شرکت  مدیرعامل 
سهمیه البرز از آب دو سد کرج و طالقان از ۵۵میلیون 
مترمکعب در سال به ۱۱۰میلیون مترمکعب در سال 
افزایش پیدا کرده است، گفت: برای استفاده سریع از این 
تخصیص جدید، شش چاه فلمن در بیلقان در دستور 
کار قرار گرفت تا بخشی از فشار بر روی آبخوان های 

استان برداشته شود.
داوود نجفیان درخصوص افزایش سهمیه البرز از آب دو 
سد کرج و طالقان، گفت: پیش از این سهمیه البرز از آب 
دو سد کرج و طالقان ۵۵میلیون مترمکعب بود که با 
موافقت وزارت نیرو این سهمیه به ۱۱۰میلیون مترمکعب 

افزایش یافت.
نجفیان افزود: استفاده از این سهمیه به زیرساخت هایی 
چون تصفیه خانه جدید و شبکه انتقال نیاز دارد که به 

دلیل فراهم نبودن این زیرساخت ها، برای بهره برداری 
سریع از این سهمیه، حفر شش چاه فلمن در حاشیه 
قرار  کار  دستور  در  بیلقان  در محدوده  کرج  رودخانه 

گرفت.
وی ادامه داد: تا کنون بخشی از این آب برای فردیس 
اختصاص داده شده و تا دو ماه آینده بخش دیگری نیز 
به شبکه آب شرب البرز اضافه خواهد شد و قطعاً به 
برداشته شدن فشار از روی آبخوان های استان کمک 

خواهد کرد.
این مسئول در خصوص توجیه زیست محیطی حفر چاه 
فلمن در حاشیه رودخانه هم گفت: این طرح کاملاً فنی 
است و هیچ مشکلی ندارد؛ البته راه حلی کوتاه مدت به 
شمار می رود و باید برای میان مدت و بلند مدت نسبت 
به ایجاد زیرساخت ها اقدام کرد که بر همین اساس 

طرح احداث تصفیه خانه شماره۳ کرج به همراه شبکه 
انتقال و مخازن جدید در دستور کار قرار دارد تا البرز از 
کل ۵۵ میلیون مترمکعب سهمیه جدید بهره مند شود.

نجفیان در خصوص دیگر طرح های در دستور کار برای 
تأمین آب مورد نیاز استان در بخش های مختلف هم 
اعلام کرد: مطالعات طرح جامع آب شرب و صنعت 
و  رسیده  اتمام  به  سراسری  رینگ  همان  یا  استان 
اولویت بندی های آن انجام شده است و برای آن یک 
خط انتقال ۶۲کیلومتری در مسیر طالقان، هشتگرد، 

نظرآباد و اشتهارد تعریف شده است.
وی در پایان گفت: یک طرح دیگر نیز برای توسعه 
تصفیه خانه شماره۲ کرج در نظر گرفته شده تا با خط 
انتقال از رودخانه کرج، ۱۲میلیون مترمکعب به ظرفیت 

این تصفیه خانه اضافه شود.

سخنگوی ستاد مبارزه با ویروس کرونای استان البرز در 
مورد لزوم پرهیز از هرگونه تجمع در خیابان ها و روز 

بازارهای کرج در آستانه شب عید هشدار داد.
مهرداد بابایی در مورد آخرین وضعیت شیوع کرونا در 
مراجعان  میزان  در حال حاضر  اظهارکرد:  البرز  استان 

بیماران کرونایی در استان البرز روند ثابتی دارد.
کرونای  از  جدیدی  مورد  حاضر  حال  در  افزود:  وی 
انگلیسی در استان البرز مشاهده نشده اما رعایت شیوه 

نامه های بهداشتی به شدت مورد تأکید است.

سخنگوی ستاد کرونای دانشگاه علوم پزشکی استان 
البرز با بیان اینکه توصیه ما این است که مردم برای 
جلوگیری از ابتلا به کرونا از حضور در اجتماعات پرهیز 
کنند، بیان کرد: با توجه به نزدیکی به شب عید و ازحام 
در مراکز خرید و روزبازارهای محلی رعایت شیوه نامه های 
بهداشتی بسیار مورد تاکید است. بابایی با بیان اینکه در 
صورت عدم رعایت احتمال وقوع موج جدیدی از ابتلا به 
کرونا در استان البرز متصور است، تصریح کرد: بی تفاوتی 

در مورد شیوع کرونا تبعات زیادی به دنبال دارد.

»سلیمانی« خبر داد:

عدم ابلاغِ تعطیلی صنوف از 20اسفند

راه حل البرز برای استفاده از سهمیه جدید آب رودخانه کرج 

شـیوع کـــــرونا در روزبـــــازارهای استان!

»البرز« چه خبر؟

به  خواست  مردم  از  البرز  آگاهی  پلیس  رئیس 
پزشکی  خدمات  مضمون  با  تبلیغاتی  پیامک های 
مانند استخدام پرستار و پزشک خانواده اعتماد نکنند.

به گزارش »دنیای هوادار«، سرهنگ محمد نادربیگی 
گفت مردم به هیچ وجه به آگهی های تبلیغاتی خدمات 
پزشکی توجه نکنند و فقط از طریق مراکز معتبر پرستاری 

اقدام به درخواست پرستار یا پزشک کنند.
وی خاطرنشان کرد: شهروندان برای استخدام پرستار 
و هرگونه دریافت خدمات پزشکی باید فقط به مراجع 
ذیربط مانند دانشگاه علوم پزشکی مراجعه کرده و به 
آگهی های مختلف از جمله پیامک های تبلیغاتی و 

سایت های غیررسمی اعتماد نکنند.
نادربیگی گفت: برخی افراد با اعتماد به پیامک ها 
درخواست  به  اقدام  مجازی  مختلف  تبلیغات  و 
استخدام پرستار و یا پزشک خانوادگی می کنند که 
سایر  و  سرقت  مانند  جبران ناپذیری  تبعات  سبب 

جرائم خواهد شد.
وی بیان کرد: پرستاران و پزشکانی که قصد فعالیت 
در اماکن خصوصی را نیز دارند از طریق مراجع ذی ربط 
مانند مراکز پرستاری اقدام به معرفی خدمت کنند تا 
از آن طریق به متقاضیان معرفی شوند تا از هرگونه 

جرائم احتمالی جلوگیری شود.

چرا متقاضیان نمی توانند کارت مردم به پیامک های تبلیغاتی خدمات پزشکی اعتماد نکنند
اعتباری سهام عدالت بگیرند؟  

که  بود  کرده  اعلام  ملی  بانک  مدیرعامل  این  از  پیش 
۷۰هزار کارت اعتباری سهام عدالت از سوی این بانک برای 
متقاضیان صادر شده است که صدای اعتراض و انتقادات 
شدید متقاضیان را بلند کرد. بانک ملی در پاسخ به آن ها 
دلیل مشکلات ایجاد شده در دریافت کارت اعتباری سهام 
عدالت را مربوط به مشکلات فنی و زیرساختی اپلیکیشن 

مربوطه دانست.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایسنا، از ۲۵بهمن 
سال جاری دارندگان سهام عدالت می توانند با مراجعه به 
اپلیکیشن دو بانک ملی و تجارت )ایوا و زمرد( به شکل 
معادل  بانک  به  حضوری  مراجعه  بدون  و  الکترونیکی 
۵۰درصد ارزش این سهام را توسط کارت اعتباری دریافت 
کنند که زمان بازپرداخت این تسهیلات سه ساله است 
و هیچگونه مدرک یا ضامنی غیر از مدارک هویتی نیاز 
ندارد و سهام عدالت ضامن این وام خواهد شد. در این 
راستا، مدیر عامل بانک ملی اعلام کرده بود: ۷۰هزار کارت 
اعتباری سهام عدالت صادر شده است. پس از اعلام این 
کارت  دریافت  متقاضیان  واکنش های  و  انتقادات  خبر، 
دریافت  به  موفق  براینکه  مبنی  عدالت  سهام  اعتباری 
این کارت اعتباری نشده اند و با مشکلات اپلیکیشن های 
عده  گرفت.  نرم می کنند، شدت  پنجه  و  مربوطه دست 
زیادی از متقاضیان دریافت کارت اعتباری سهام عدالت 
می گویند که با هر بار مراجعه به اپلیکیشن بانک ملی 
را  خود  اطلاعات  نتوانسته اند  و  شده اند  مواجه  خطا  با 
ثبت کنند. یک متقاضی دیگر نیز گفته که در حین ثبت 
است  وثیقه مواجه شده  تایید  با خطای  اطلاعات خود 
درحالیکه این کارت اعتباری طبق اعلام مسئولان نیازی 
به وثیقه و ضمانت ندارد و فردی دیگری هم می گوید 
او اعلام می کند که شنبه  بار به  ایوا هر  اپلیکیشن  که 
برای ثبت نام مراجعه کند و هر بار در این زمان موفق 
نمی شود.  اعتباری  کارت  دریافت  و  اطلاعات  ثبت  به 
که  کرده اند  اعلام  نیز  عدالت  سهامداران  از  دیگر  برخی 
دریافت  به  موفق  و  کرده اند  مراجعه  بانک  به  حضوری 
این  دریافت  روش  درحالیکه  نشده اند،  اعتباری  کارت 
کارت تنها غیر حضوری و از طریق اپلیکیشن های ایوا، 
بله و شصت بانک ملی و زمرد بانک تجارت امکان پذیر 
سهام  اعتباری  کارت  متقاضیان  زمینه،  این  در  است. 
در  مشکل  با  شدن  مواجه  صورت  در  که  بدانند  عدالت 
مرکز  با  می توانند  اعتباری  کارت  برای  نام  ثبت  زمینه 
ارتباط مردمی شرکت سَداد با شماره تلفن ۰۲۱۸۳۳۸۶ و 
مرکز ارتباط مردمی بانک ملی با شماره تلفن ۰۲۱۶۴۱۴۰ و 
تلفن ۰۲۱۴۲۷۳۹۰۰۰ پشتیبانی اپلیکیشن ایوا در شرکت 
پرداخت الکترونیک سَداد نیز تماس بگیرند. علاوه براین، 
تنها کسانی می توانند کارت اعتباری سهام عدالت خود را 
از بانک ملی یا تجارت دریافت کنند که این دو بانک  را 
به عنوان کارگزار سهام عدالتشان انتخاب کرده و در این 
بانک  دیگر،  از سوی  باشند.  داشته  نیز حساب  بانک ها 
ملی درباره انتقادات و مشکلات ایجاد شده برای مردم به 
منظور دریافت کارت اعتباری سهام عدالت توضیح داد که 
اپلیکیشن های مربوطه بانک چون ایوا یکسری مشکلات 
کُند  تا مقداری  دارد که موجب شده  زیرساختی  فنی و 
عمل و خطاهایی اعلام کند اما همچنان بر روی ارتقا و 
بهبود این اپلیکیشن کار می شود به گونه ای که روزگذشته 
اپلیکیشن ایوا بروز رسانی شد تا آخرین تغییرات در آن 
اعمال شود که روند دریافت کارت اعتباری سهام عدالت 
تسهیل شود. طبق اعلام این بانک از آنجا که در سراسر 
کشور حدود ۷۰ تا ۸۰درصد کارگزاری سهام عدالت به بانک 
ملی مربوط می شود، با وجود مشکلات فنی در اپلیکیشن 
همچنان  عدالت  سهام  ۴۸میلیونی  حدود  جمعیت  از 
عده ای در حال دریافت این کارت اعتباری هستند و با 
اینکه عده ای این کارت را دریافت نکرده اند اما براساس 
آخرین آمار ۷۰هزارنفر دریافت کرده اند و این ارقام نیز در 

حال افزایش است.

سهام عدالت
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جامعه »دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »علیرضا افضلی پور« - شیمی دان
 و نیکوکار فقید و بنیانگذار دانشگاه کرمان - را گرامی می دارد

نگاهی به رقابت های بین المللی جام مربیان و کشتی گیران 
برتر که طی روزهای گذشته در کشور اوکراین برگزار شد، گویای 
این واقعیت است که اعزام نفرات به این مسابقات خصوصا 
در کشتی آزاد چندان با حساب و کتاب نبود و این ترکیب 
نه تنها انتظارات را برآورده نکرد بلکه اصولا ترکیب مناسبی 
برای چنین رقابت هایی نبود. البته این حساب و کتاب را 
تا حدودی می توان در برنامه های سرمربی تیم ملی کشتی 
فرنگی جست وجو کرد. جایی که »محمد بنا« هم به جهت 
تعداد نفرات و هم به واسطه موقعیت و جایگاه کشتی گیران 
اعزامی در رقابت های اوکراین، دوراندیشی بیشتری از خود 
نشان داده بود. او با درک این واقعیت که برخی از فرنگی کاران 
مطرح طی یک سال گذشته در هیچ میدان معتبری حضور 
پیدا نکرده بودند نفراتی چون محمدعلی گرایی دارنده دو مدال 
برنز جهان، علیرضا نجاتی که سهمیه المپیک را گرفته، رامین 
طاهری که از جمله مدعیان اصلی وزن ۸۷ کیلوگرم محسوب 
می شود به همراه جوانان پر امیدی چون امین کاویانی نژاد، 
مهدی بالی، محمدرضا مختاری و سجاد عباسپور را راهی 
میدان اوکراین کرده بود تا هم کسانی چون گرایی و نجاتی 
که پیشاپیش سهمیه المپیک دریافت کرده اند موقعیت خود 
را مورد سنجش قرار دهند و هم چهرهای جوان و جویای نام 
در این آوردگاه آبدیده تر شوند. وی حتی قرار بود امیرقاسمی 
منجزی را که از قصا او هم سهمه سنگین وزن المپیک را 
گرفته به اوکراین اعزام کند که آسیب دیدگی مانع اعزام وی 
شد. به این ترتیب می توان پذیرفت که سرمربی تیم ملی 
کشتی فرنگی تا حدود زیادی به اهداف مورد نظر خود در 
این مسابقات دست یافت. کشتی گیران محمد بنا هم نتیجه 

خوبی گرفتند و هم در یک آزمون شرکت کردند.
در سوی دیگر »غلامرضا محمدی« سرمربی تیم ملی کشتی 
آزاد نیز چند آزادکار را راهی این مسابقات مذکور کرده بود 
کشتی گیرانی که نه سهمیه المپیک گرفته بودند و نه اصولا به 
نظر می رسد در ترکیب تیم های اعزامی به مسابقات گزینشی 
جای دارند. نمایندگان جوانی که دیدن چنین میادینی برای 

آنان مفید اما برای تیم ملی فایده ای نداشت. محمدی می 
توانست برخی از چهره های شاخصی چون حسن یزدانی، 
کامران قاسم پور، امیرحسین زارع، محمدحسین محمدیان، 
علی شعبانی و حتی رضا اطری را پس از ماه ها دوری از 
میادین بین المللی در اوکراین محک بزند اما به دلایلی که 
برانگیز است،  از نظر ما تعحب  اما  شاید برای وی روشن 
چنین نکرد. از قضا نفرات اعزامی کشتی آزاد به اوکراین نتایج 
قابل قبول و شگرفی نیز در این میدان به دست نیاوردند. به 
عنوان مثال چهره هایی چون عرفان الهی، علی قلی زادگان، 
از  بهتر  عناوینی  تبار  علی  محمد  و  فیروزپور  امیرحسین 
چهاردهم، هجدهم، شانزدهم و دوازدهم به دست نیاوردند. 
تحت این شرایط پرسش واقعی این است که براستی هدف 
از اعزام نفرات یادشده جز اینکه محکی برای آینده این کشتی 

گیران باشد چه دستاوردی برای تیم ملی که داشت؟ 
»محسن کاوه« مدیر تیم های ملی که به جای غلامرضا 
محمدی در کنار تیم کشتی آزاد اعزامی به اوکراین حضور 
داشت سطح مسابقات مذکور را متوسط اعلام کرده، وی 
البته با اندکی اغماض چنین نظری را ارائه می کند و چه بسا 
سطح مسابقات کشتی آزاد اوکراین از متوسط هم پایین تر 
بود. به همین دلیل معدود چهره های خارجی شاخص که در 
میدان یاد شده حضور یافته بودند نتیجه خوبی گرفتند. در 
چنین شرایطی و در مجموع، نتایج آزادکاران جز در یکی دو 
مورد چندان قابل قبول نبود و روشن نیست کادرفنی کشتی 
آزاد در این وضعیت گرانی با کدام استدلال چنین نفراتی را 
به اوکراین فرستاده بود؟ بی تردید توضیحات آنان می تواند 

ابهامات موجود را برطرف کند.

مدیرکل راه و شهرسازی لرستان گفت: ۲ هزار واحد اقدام 
ملی مسکن متقاضیان شهرهای خرم آباد و بروجرد تعیین 

تکلیف شد.
به گزارش دنیای هوادار به نقل از وحید کرم الهی روزگذشته 
دوشنبه ۱۱ اسفندماه در جلسه قرعه کشی اختصاص واحدهای 
و  متقاضیان شهرستان های خرم آباد  به  ملی  اقدام  طرح 
بروجرد که در محل سالن جلسات این اداره کل برگزار شد، 
اظهار داشت: ۲۶هزار نفر برای طرح اقدام ملی مسکن در 
استان ثبت نام کرده بودند که با انجام پالایش های لازم در 

مجموع ۶ هزار نفر حائز شرایط شناخته شدند.
وی ادامه داد: از این ۶ هزار متقاضی حائز شرایط سه هزار 

و ۱۰۰ نفر واریز وجه داشتند.
مدیرکل راه و شهرسازی لرستان گفت: این افراد حداقل ۴۰ 

میلیون تومان به ازای هر واحد واریز کردند.

برای  امروز  قرعه کشی  جلسه   در  کرد:  اضافه  کرم الهی 
شهرستان خرم آباد یک هزار و ۹۷۵ واحد تعیین تکلیف  و 

۵۰۰ واحد  هم به صورت ذخیره در نظر گرفته شد.
وی گفت: برای شهرستان بروجرد نیز ۴۴۰ واحد قرعه کشی 
انجام شد و در سایر شهرستان ها با تامین زمین وضعیت 

واحد تعیین تکلیف خواهد شد.
مدیرکل راه و شهرسازی لرستان اظهار داشت: برای شهرهای 
خرم آباد، بروجرد و دورود که بالای ۱۰۰ هزار نفر جمعیت 
دارند متولی تامین مسکن، راه و شهرسازی لرستان و در 
سایر شهرهای استان که زیر ۱۰۰ هزار نفرجمعیت هستند 

بنیاد مسکن انقلاب اسلامی مسئول تامین واحدهاست.
در سایر شهرهای  زمین  تامین  با  کرم الهی تصریح کرد: 
استان کار اختصاص واحدها و قرعه کشی انجام خواهد 

شد.

رئیس سازمان نظام روانشناسی و مشاوره گفت: با توجه 
به اثرات روانی شیوع کرونا، بحث سلامت روان در جامعه 
پساکرونا بسیار حائز اهمیت است، بنابراین باید کارگروهی 
تشکیل شود که با رویکرد سلامت روان در برنامه هفتم 
پساکرونا  روانی  اختلالات  از  و  تاثیرگذار  کشور  توسعه 

جلوگیری کند.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از پایگاه خبری وزارت 
ورزش و جوانان، »محمد حاتمی« - رئیس سازمان نظام 
روانشناسی و مشاوره - در نشست صمیمی مدیران مراکز 
تخصصی مشاوره ازدواج و خانواده با وزیر ورزش و جوانان 
که عصر دیروز در آکادمی ملی المپیک به میزبانی اداره 
کل ورزش و جوانان استان تهران برگزار شد، ضمن تشکر از 
مسئولان وزارت ورزش و جوانان برای برگزاری این نشست، 
گفت: وزیر ورزش و جوانان اهتمام خوبی به موضوعات 
جوانان به ویژه ازدواج و توسعه مراکز مشاوره داشته و 

دارند که جای قدردانی دارد.
وی با بیان این که اقدامات وزارت ورزش و جوانان در 
است،  ستودنی  مشاوره  مراکز  کیفی  و  کمی  توسعه 
ادامه داد: سن جوانی افزایش یافته و جوانان به تناسب 
جهت  این  از  دارند،  جوانی  اضطراب  متعدد،  مشکلاتی 

نیازمند توسعه مراکز مشاوره در سراسر کشور هستیم.
حاتمی همچنین به نیاز ورزشکاران به روانشناس اشاره کرد 
و گفت: امیدواریم فدراسیون روانشناسی ورزشی تشکیل 
شود تا همه تیم ها و رشته ها بتوانند از حوزه روانشناسی 

بهره ببرند.
حاتمی به اجباری شدن مشاوره پیش از ازدواج برخورداری 
از بیمه های پایه و تکمیلی برای خدمات مشاوره اشاره 
کرد و گفت: متاسفانه امروز خدمات مشاوره و روانشناسی 
به کالای لوکسی تبدیل شده که افراد کم درآمد نمی توانند 
از آن استفاده کنند که اگر موضوع بیمه پایه و تکمیلی 
خدمات مشاوره حل نشود جامعه با آسیب های روانی 

روبرو خواهد شد.
 وی به تعامل نزدیک با معاون امور جوانان اشاره کرد و 
گفت: امیدواریم با تعامل و همراهی مهندس تندگویان 
بتوانیم مناطق محروم را مورد توجه ویژه قرار دهیم و با 
برنامه ریزی ویژه از ظرفیت های یکدیگر برای رسیدن به 

این هدف استفاده کنیم.

سایت های همسریابی غیرقانونی است

محمدمهدی تندگویان معاون امور جوانان وزارت ورزش 
وجوانان هم در این نشست عنوان کرد: ما در حوزه دولتی 
به عنوان یک نهاد با شما در ارتباط هستیم و هر آنچه 
از دستمان برمی آمد انجام دادیم و مکاتبات لازم صورت 
گرفت تا در ردیف ها موضوع بیمه مراکز روانشناسی مورد 
توجه قرار گیرد و از این بیشتر اختیارات نداریم اما هرجایی 
که سازمان روانشناسی ورود پیدا کرد بنده حمایت کردم و 

حمایت خواهیم کرد.
اگر  که  است  این  بر  بنده  تاکید  کرد:  تندگویان تصریح 
صنفی مطالبات دارد خودش هم باید خودجوش کار کند 
و مطالباتش را بیان کند، تاکنون این مطالبات درخصوص 
بیمه مطرح شده اما تا جایی که در اختیار ما بوده انجام 

دادیم و باقی مسائل باید درون صنف حل شود.
معاون امور جوانان وزارت ورزش و جوانان گفت: موضوع 
خسارات مراکز در دوران کرونا را پیگیری کردیم هرچند در 
وظیفه ما نیست و ستاد ملی خسارات را پرداخت کرده 
است اما در هرصورت پیگیر بودیم تا مبالغی را دریافت 
کنند. قابل ذکر است اشاره کنم ۲۵ هزار باشگاه خصوصی 
به دلیل کرونا تعطیل شده است و اگر نگاه کنیم دفاتر 

وضعیت بهتری دارند.

تندگویان گفت: اجباری شدن مشاوره ازدواج چند چالش 
کنیم  مشاوره  به  منوط  را  ازدواج  اگر  اینکه  یکی  دارد، 
اجرایی کرد که  را در کل کشور  آن  توان  به شرطی می 
زیرساخت آن وجود داشته باشد نه اینکه مشاوره را اجباری 
کنیم اما دفاتری در روستاها وجود نداشته باشد و همین 

موضوع مانع ازدواج شود.
وی ادامه داد: امروزه ۱۳۴ مرکز تخصصی مشاوره ازدواج و 
خانواده فعال در استان تهران داریم اما ۸ مرکز در شهرستان 
های آن وجود دارد که تناسبی با جمعیت شهرستان ها و 

شهر تهران ندارد.
تندگویان تاکید کرد: از طرفی دیگر چه تضمینی است 
اگر مشاوره ازدواج اجباری شود ازدواج افزایش پیدا کند؟ 
مگر الان که مشاوره طلاق اجباری است ما طلاق نداریم؟ 
پس باید به مدارس برگردیم یعنی باید حضور مشاوران 
و روانشناسان در مدارس اجباری شود و اینگونه نباشد 
که بچه ها فقط در مدارس فقط تئوری یاد بگیرند این 
درحالیست که یک روانشناس و مشاوره باید در مدرسه 

کنار دانش آموز آموزش خانواده محور ارائه دهد.
معاون امور جوانان با اشاره به فعالیت برخی سایت ها 
خاطرنشان کرد: هیچکدام از سایت های همسریابی مجوز 
ندارند و از لحاظ ما صد در صد غیرقانونی هستند و ما به 
عنوان معاونت جوانان وزارت ورزش وجوانان با جامعه ای 
که تخلف می کند قاطعانه و درست برخورد کردیم یعنی 
هم به دادستانی هم پلیس فتا هشدار دادیم و نظر دفتر 

رهبری را هم گرفتیم و ابلاغ کردیم.
وی افزود: سامانه امید زندگی را ایجاد کردیم و درخواستم 
این است برای رونق آن به سمت تجارت الکترونیک بروید 
و اگر نظری هم دارید بیان کنید. از نگاه جوانان پیشنهاد 
چون  دارید  نگه  روز  به  را  خود  اطلاعات  حتما  میدهم 
جوانان امروز مانند ما نیستند و خواسته های آنها بسیار 
متفاوت از ماست و این هنر مشاور است که جوان را جذب 
خود کند. ضمن اینکه خواستار این هستم در موضوعات 

علمی باورهای اعتقادی مدنظر قرار گیرد.
باید  مراکز مشاوره  که  این  بیان  با  امور جوانان  معاون 
در  حوزه آسیب ها به روز باشند و به موقع ورود پیدا 
فرزندآوری  و  خانواده  مشاوره،  امر  در  باید  گفت:  کنند، 
محوریت داشته باشد نه فقط ازدواج دو نفر. جوان باید 
بپذیرد فرزنددار شدن خوشبختی است بنابراین خواهشم 
این است که خانواده و فرزندآوری را در دستور کار خود 

قرار دهید.
تندگویان در پایان یادآور شد: عدم مهارت آموزی یکی از 
مشکلات مهم جوانان است به همین دلیل تاکیدم بر این 
است که در مراکز مشاوره به جوانان مهارت های مختلف 

زندگی و اجتماعی را آموزش دهید.

نگاهی به عملکرد کشتی گیران در مسابقات اوکراین؛

فرنگی کاران بهتر از آزادکاران

»مدیرکل راه و شهرسازی« خبر داد:

تعیین تکیلف 2 هزار واحد اقدام ملی 
مسکن در لرستان 

»دنیای هوادار« گزارش می دهد؛

ضرورت توجه به سلامت
 روان در جامعه پساکرونا

دیدگاه

راه و مسکن

گزارش

محمدرضا کاظمی

 نویسنده و روزنامه نگار
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شتی درمانی البرز دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهدا
مرکزپزشكی، آموزشی ودرمانی شهید رجایی

 

 Diary of a Life Inside آلبوم نئوکلاسیک دفترچه خاطراتی از درون یک زندگی
اثری از استری گوست Stray Ghost است. 

این پروژه متعلق به آنتونی بیدن ساگرس Anthony Baden Saggers است و بیش 
از یک دهه از شروع کار آن می گذرد. موسیقی او تلفیقی از نوستالژی، خاطرات و 
ملانکولی با فضاسازی سینماتیک است. آلبوم کودکی گم شده Losthilde  او از 
سوی مجله Textura در میان برترین آلبوم های سال ۲۰۰۸ جای گرفت. منتقدان 
از موسیقی او با عبارت عمق اندوه یاد می کنند. آنتونی بیدن ساگرس همچنین 
همکاری هایی با سایر پروژه های موسیقی دارد. سال ۲۰۲۰ سال دشواری برای 
بشریت بود. به واسطه همه گیری بیماری کووید۱۹ میلیاردها انسان ناچار به 
خانه نشین شدند و از نظر ذهنی با مشکلاتی روبه رو شدند. تجربه جدایی از دیگران 
به مدت های طولانی دشواری های ذهنی و روحی می آفریند و این دشوارها، منبع 
الهام آنتونی بیدن ساگرس در ساخت این آلبوم موسیقی است. دفترچه خاطراتی 
از درون زندگی در عین مینیمال بودن، تجربه مشترک میلیاردها انسان ساکن کره 
زمین از شرایط جاری است. در این آلبوم به خوبی می توان با آهنگساز همراه شد و 
 Diary of a در جریان آلبوم قرار گرفت و تجربه زیسته خود را با او تطبیق داد. آلبوم
Life Inside اثری آرامش بخش و انتزاعی است که می توان از شرایط دشوار زندگی 

کنونی به آن پناه برد و زمانی را از استرس های جاری دور بود.

Diary of a Life Inside
::   استری گوست ::  

خلاصه داستان: دو متهم به قتل بر سر به دست آوردن اقبال عمومی، شهرت 
و توجه یک وکیل هیز با هم رقابتی شدید پیدا می کنند... در بخشی از نقد و 
بررسی فیلم به قلم James Berardinelli -جیمز براردینِلی، آمده است:  روزی 
روزگاری، یک تئاتر موزیکال برادوی مثل »شیکاگو« )Chicago( به صورت خودکار 
یک اقتباس سینمایی را دریافت می کرد - ولی این برای قبل از شرایطی بود که 
محبوبیت آثار موزیکال سقوط آزاد داشته باشد و با خاکستر یکی شود. به هر روی، 
شور و اشتیاق حول بازسازی سال ۱۹۹۶ نمایشنامه محصول سال ۱۹۷۵ »باب 
فاس« )Bob Fosse( آن قدری زیاد بود که حتی استودیوی سازنده از لحاظ مالی 
روی آن قمار کرد به این امید که در زمینه هایی که آثار دیگر شکست خورده بودند، 
موفقیت را به دست بیاورد. آخرین اثر سینمایی موزیکال »اویتا« )Evita( محصول 
سال ۱۹۹۶ بود، که عملکرد چندان راضی کننده ای نداشت )فروش آن در  آمریکا ۵۰ 
دلار بود در حالی که بودجه ساخت آن ۵۵ میلیون دلار بوده(. »میرامکس فیلمز« 
در آرزوی راهی بهتر برای نمایش دادن »شیکاگو« است. فیلم یک سرگرمی خوب و 
قدرتمند است. از لحاظ شورانگیز بودن در نزدیکی بازسازی برادوی قرار نمی گیرد  )باز 
هم، نادر است که نسخه سینمایی موزیکال ها به اندازه نمایش آن ها خوب باشد(، 
ولی برای آن هایی که نمی توانند یا نمی خواهند که یک اجرای زنده را تماشا کنند، 

این یک جایگزین درخشان را به نمایش می گذارد و...

Chicago – شیکاگو
::    راب مارشال   ::

شفای زندگی نوشته لوئیز ال. هی نویسنده و سخنران انگیزشی آمریکایی است. لوئیز 
ال. هی در کتاب شفای زندگی از قدرتی که ذهن انسان ها دارد و صحبت می کند و 
به خوانندگان می آموزد که می توانند با افکار عالی، زندگی خود را بسازند. لوئیز ال. 
هی نویسنده  کتاب شفای زندگی، اثرش را مانند هدیه ای می داند که آن را به تمام 
خوانندگانش تقدیم کرده است. کتاب شفای زندگی بر اساس فلسفه ی شخصی زندگی 
لوئیز ال. هی نوشته شده است. او در این کتاب از تفکرات خودش می گوید: تفکراتی 
مانند اینکه این افکار انسان ها است که زندگی و آینده ی آن ها را می سازد، همه ی 
ما انسان ها در برابر تجربیاتی که داریم، مسئول هستیم، ما با به دست آوردن قدرت 

زندگی کردن در لحظه می توانیم از آن لذت ببریم و ...
کتاب شفای زندگی تمرینات مختلفی هم برای هر بخش دارد. با مطالعه و انجام 
تمرین های هر بخش، می توانیم تغییراتی که در زندگی مان پیش میاید را به وضوح 

ببینیم و زندگی پر از آرامشی را تجربه کنیم.
بعد از مطالعه  کتاب های فلورانس اسکاول شین، لوئیز ال. هی متوجه شد که می توان 
تحت هر شرایطی خوشبین بود و با استفاده از خوشبینی مشکلات مالی یا حتی 
جسمانی را درمان کرد. او آثار بسیاری در این زمینه دارد. لوئیز ال. هی در سن نود 
سالگی در سال ۲۰۱۷ درگذشت. مطالعه  کتاب شفای زندگی برای همه  افرادی که 

دوست دارند زندگی شان را تغییر بدهند، جذاب و کاربردی است.

شفای زندگی- لوئیز ال. هی
::  ترجمه: سمانه فلاح   ::

کتابفیلم موسیقی

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »پروین اعتصامی« فرهنگی
- شاعر فقید معاصر - را گرامی می دارد

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

در حالی که قیمت کاغذ تحریر در بازار آزاد با وجود کاهش 
۲۰هزارتومانی قیمت ها همچنان بالاست ، برخی ناشران از 
افزایش قیمت کتاب های خود در سال آینده نگران هستند.
وضعیت آشفته بازار کاغذ همچنان ادامه دارد،  با وجود 
کاهش 20هزارتومانی قیمت ها در دور روز گذشته و رسیدن 
به قیمت 570هزارتومان، کاغذ چاپ و تحریر همچنان در 

قیمت بالایی از نظر مصرف کننده قرار دارد.
برخی از ناشران که کاغذهای یارانه ای کفاف فعالیتشان 
در کنار مصرف کاغذ  در دو سال گذشته  را نمی دهد و 
دولتی از کاغذ آزاد نیز استفاده کرده اند،  این روزها نگران 
افزایش قیمت کتاب هایشان در صورت ادامه دار شدن روند 

افزایشی قیمت کاغذ در بازار آزاد هستند.
قیمت کاغذ چاپ و تحریر در حالی طی دو ماه گذشته 
با 200هزارتومان افزایش در هر بند روبرو شده است که تا 
پیش از آن و به طور مشخص در یکسال و نیم گذشته این 

بازار از رکود بسیار شدید رنج می برده است.
قابل  بازار  در  هم  هنوز  رکود  این  کارشناسان؛  گفته  به 
مشاهده است، اما قیمت ها به خواست وارد کنندگان و 
تجار با افزایش روبرو شده است. آن هم به بهانه افزایش 
200دلاری در هر پارت کاغذ در کشور مقصد. موضوعی که 

هنوز تأیید یا رد نشده است.
طبیعتاً زمانی که وضع کاغذ وارداتی این چنین می شود،  
مصرف کننده باید به سراغ نمونه مشابه داخلی رود و این 
بهترین فرصت برای عرض اندام تولید داخلی است ، اما 
تولید داخلی کاغذ بیش از یکسال است که روند نزولی و 
روبه توقف داشته است. کارخانه چوب و کاغذ مازندران 
مهمترین کارخانه تولیدی کاغذ تحریر در یکسال گذشته با 
مشکلات داخلی درگیر بوده و به علت نبود مواد اولیه تولید 

خط تولید تحریر خود را متوقف کرده است.
فروشندگان کاغذ می گویند که حالا با گران شدن کاغذ 

نمونه  دنبال  به  کنندگان  مصرف  از  بسیاری  خارجی ، 
داخلی آمده اند اما نمونه داخلی نه قیمت مناسبی دارد، نه 

کیفیت. مدت ها هم از توزیع نشدن آن در بازار می گذرد.
با توجه به اینکه عمده کارشناسان بازار کاغذ معتقد هستند 
که قیمت های فعلی در بازار تنها کمی بیش از قیمت 
واقعی هر بند کاغذ وارداتی است ، به نظر می رسد کاغذ 
در سال آینده چندان با کاهش قیمتی مواجه نشود و از 
سوی دیگر نگرانی ها بابت افزایش بیش از پیش آن نیز 
وجود دارد. دولت نیز که در پایان راه خود است و همچنان 

امیدوار به مسکن های موقت.

مدیر شبکه نسیم به شروع تولید »خندوانه« اشاره کرد و 
گفت: برنامه رامبد جوان احتمال دارد قبل از عید نوروز 
هم برسد اما امسال برنامه »دورهمی« را نخواهیم داشت.

مدیر شبکه نسیم درباره پخش فصل جدید »خندوانه« و 
ساخت فصل پنجم »دورهمی« تأکید کرد: پیش بینی مان 
تا الان که 20 روز مانده تا ایام نوروز، هشت عنوان برنامه 
است؛ سریال آیتمی »دست انداز«، فصل جدید »خندوانه« 
که امیدواریم حتی قبل از ایام نوروز پخش خودش را آغاز 
کند. البته بعد از نوروز هم به کار خودش ادامه خواهد داد.
محمد احسانی در خصوص آماده شدن مقدمات کار و 
شروع تولید »خندوانه« از امروز و اما و اگرهای نوروزی 
شدن »دورهمی« مهران مدیری توضیح داد: الان مقدمات 

کار اعم از دکور و خیلی از اتفاقات دیگر فراهم شده و از 
امروز رسماً ضبط اصلی را آغاز می کند. اما در خصوص 
برنامه »دورهمی« باید بگویم که عید نوروز »دورهمی« 
نداریم و البته تا شروع »خندوانه«، برنامه مهران مدیری 

روی آنتن خواهد بود.
مدیر شبکه نسیم در این خصوص  که در شرایط کرونا 
ضبط برنامه »خندوانه« با مردم چطور خواهد بود، تأکید 
کرد: اولاً تعداد جمعیت ثبات ندارد و تعداد کمتری نسبت 
بزرگی در  ثانیاً دکور  به فصل های قبلی حضور دارند. و 
برج میلاد را درنظر گرفته اند که با رعایت تمام ضوابط 
و پروتکل های بهداشتی این اتفاق می افتد. چرا که آنقدر 
سلامتی شرکت کنندگان و عوامل اهمیت داشت که این 

همه زمان گذشت تا لوکیشن و شرایطی را فراهم کنند که 
این پروتکل ها درست و اصولی رعایت شوند.

وی افزود: محدودیت  های سفر و شرایط کرونایی ایجاب 
کردن  فراهم  طرفی  از  و  کنیم  برنامه سازی   ما  می کند 
شرایط تولید برای سازندگان هم کار را به مراتب سخت تر 
می کند. هزینه ها را بالا می برد و در همه این شرایط با 
دوستان وزارت بهداشت در ارتباطیم تا چالش های کرونایی 

سراغ مان نیاید.
احسانی در خصوص اینکه آیا »خندوانه« هر شب پخش 
می شود، گفت: در عید نوروز »خندوانه« سه شب روی آنتن 
می رود اما بعد از نوروز به تناوب کنداکتور، احتمالاً روزهای 

بیشتری روی آنتن خواهد بود.

کاغذ همچنان گران است

عید نوروز با »خندوانه« و بدونِ »دورهمی«

کاغذ و نشر

قاب جادو

جهان سینما

مورگان فریمن »انسان خوب« می شود
شد  معرفی  فریمن  مورگان  بعدی  فیلم 
و وی به زودی در برابر دوربین زک براف 
نقش آفرینی می کند. مورگان فریمن، بازیگر 
برنده اسکار همراه فلورنس پیو بازیگر نامزد 
اسکار در فیلم »یک انسان خوب« بازی می کند.

دواین  از  هالیوود  منتقدان  انجمن  تجلیل 
جانسون

دواین جانسون ملقب به »د راک« در چهارمین 
مراسم سالانه جوایز فیلم انجمن منتقدان 
هالیوود که پنجم مارس برگزار می شود مورد 

تجلیل این انجمن واقع خواهد شد.

بازیگر نقش بتمن در فیلمی جنایی-تاریخی 
نقش یک کارآگاه را بازی می کند

محوریت  با  روشن«  آبی  »چشم  فیلم 
قتل های زنجیره ای داستانی را روایت می کند 
که در آن جوانی ادگار آلن پو نویسنده جنایی 

مشهور، تصویر خواهد شد.

احتمال گران شدن بلیت سینما
هنوز  گفت:  نمایش  صنفی  شورای  دبیر 
درباره قیمت بلیت های سینما برای ۱۴۰۰ 
تصمیم گیری نکرده ایم ولی احتمال افزایش 

قیمت وجود دارد.

»عروسک« به جشنواره بین المللی فیلم زنان 
ونکوور راه یافت

فیلم کوتاه عروسک، به کارگردانی نسرین 
گل ریحان در پنجمین حضور بین المللی خود 
در بخش مسابقه شانزدهمین دوره فستیوال 

فیلم زنان ونکوور کانادا حضور خواهد داشت.
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ورزشی »دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »حمید کرم بیگی« 

- پیشکسوت فقید هندبال - را گرامی می دارد

در این فوتبال چه خبر است؟

این »فدراسیون« چیست که این همه چسبیده دارد!؟

نقش تازۀ »کیلیان« چیست؟

او رهبر پاریس است!

نقطه  نظر

مکث

از حق نگذریم فدراسیون فوتبال ایران برای خیلی از آقایان حکم 
کارخانه پول ساز پیدا کرده است که چهارچنگولی چسبیدند به 

این فدراسیون و حاضر نیستند دست از سرش بردارند!
در فوتبال امروزی ما هزار سخنگو، مودی، کارشناس و پروفسور 
داریم و ده ها مدعی العموم! اما یک مقام مسئول از فراکسیون 
ورزش مجلس شورای اسلامی نداریم که ظاهراً از مسائل و بازار 
آشفته ورزش مطلع باشد و از جنبه نظارتی بر مجامع عمومی 
انتخابات رؤسای فدراسیون ها ورود کند تا از نزدیک و به چشم 

خویش شاهد لابی گری و مجامع مهندسی شده ها باشد!
متأسفانه ورزش ما چند سالی است که با معضلات و مشکلات 

اجتماعی، فرهنگی و اخلاقی مواجه شده است!
مشکلاتی که با ساده انگاری مقامات وزارت ورزش و جوانان در 
حال تشدید است؛ به ویژه معاونت فرهنگی که در پیشگیری 
این معضل که دامنگیر ورزش کشورمان شده است، ضرورت 

ورود و اندیشه دارد!
انتخابات مهندسی شده هم ورزش ما را دچار استخوان لای 

زخم کرده است!
از ورزش امروز هرچه بخواهیم بگوییم سخنی است تکراری 
که اگر بخواهیم واقعیت ها را آشکار کنیم حوصله مخاطبانمان 
را سر می برد، تنها امید انتظارکشیدن تا پایان دوره حکمرانی 

جناب سلطان در وزارت ورزش است و بس.
تاریخ درمورد ابن الوقت بودن افرادی که یک روز با پوشیدن 
لباس اصلاح طلبی و روز دیگر با پوشیدن رخت اصول گرایی، 
عسرت و سختی و بی اخلاقی در ورزش را ترویج می دهند، 

قضاوت خواهد کرد.
ازسر تأسف باید گفت در اکثر اوقات بینش افراط و تفریط و یا 
به عبارتی دیگر صفر و صدی چنان بر ورزش ما غلبه می کند که 
عنان کار از دست مقامات ارشد و مسئولان اجرایی هم خارج 
می شود و کلام دارای شیب تندی می شود که فراز و نشیب آن 

به هیچ وجه قابل قبول و به سود ورزش نیست.
 به عبارتی به مصداق مثل معروف که گفته می شود وای به 
روزی که بگندد نمک، در رأی گیری انتخاب رئیس فدراسیون 

فوتبال شاهد شدیم!
 از طرفی به وضوح شاهد هستیم که گاه خصلت های پهلوانی 
و حرمت گذاری به پیشکسوتان و احترام به حریم میادین 
ورزشی از سوی کسانی که افتخار پوشیدن پیراهن تیم ملی 

نصیبشان شده به دست فراموشی سپرده می شود که به نظر 
می رسد از دید مسئولان به ویژه آقای سلطانی فر وزیر و آقای 
علی نژاد معاون توسعه ورزش وزارت ورزش وجوانان مخفی 

می ماند.
بدیهی است عالم اندیشه و ارائه راه حل، نیاز به عالم افکار و 
نظارت متخصصان و کارشناسان دارد و ما در جایگاهی نیستیم 
که پیرامون اوضاع و احوال موجود در ورزش قضاوت کنیم 
و مسائل را موشکافانه مورد تجزیه و تحلیل قرار دهیم اما بر 

حسب وظیفه خود را بی نیاز از تذکر ندانسته و نمی دانیم.
مسئولان وزارت ورزش و جوانان نیز نباید به برخی مسائل 
اعمال  و  ورزش  در  سیاسیون  نفوذ  احتمالاً  و  بی اخلاقی 

نظرهایی که در انتخابات رؤسای فدراسیون ها اثرگذار می شوند، 
با دیده اغماض بنگرند و به سهولت حق ورزشیان را ضایع کنند.
به عنوان نمونه حکایت بهت انگیزی است که بر فوتبال و به تبع 
آن در انتخابات فدراسیون فوتبال حاکم شد! که حائز اهمیت 

بسیار زیادی بود.
کلام آخر اینکه اگر این وضعیت در ورزش کشورمان تداوم 
داشته باشد و شاهد بی عدالتی و تبعیض در قبال بداخلاقی 
در ورزش به خصوص لابی و مهندسی در مجامع  انتخابات 
باشیم، باز براساس وظیفه و رسالتی که بر عهده داریم از القاب 
و الفاظی استفاده خواهیم کرد که به هیچ وجه مناسب و 

زیبنده ورزش ما نیست.

ویدئویی از کلیان امباپه منتشر شده که نشان می دهد او با 
شور و حرارت فراوان در حال انگیزه دادن به سایر بازیکنان 

پاری سن ژرمن است.
در حالی که ابتدای فصل انتقادات زیادی نسبت به فرم نه 
در  نتوانست  او  و  مطرح شد  امباپه  کیلیان  چندان خوب 
چندین بازی پیاپی برای پاری سن ژرمن در لیگ قهرمانان 

اروپا گلزنی کند، حالا فوق ستاره فرانسوی یک بار دیگر بر سر 
زبان ها افتاده است.

اوج درخشش امباپه طی هفته های اخیر به بازی رفت مرحله 
مقابل  نوکمپ  در  اروپا  قهرمانان  لیگ  نهایی  هشتم  یک 
بارسلونا باز می گشت؛ جایی که او با ارائه یک نمایش فوق 
العاده و ثبت هت تریک مقابل بارسا زمینه ساز پیروزی 1-4 

تیمش شد تا PSG بخش زیادی از راه صعود را طی کرده 
باشد.

اما طی ساعات گذشته یک ویدئوی جالب از کیلیان امباپه 
در فضای مجازی دست به دست شده که یک بار دیگر تمجید 
ها را از ستاره فرانسوی افزایش داده است؛ جایی که او در بین 
دو نیمه بازی شب گذشته برابر دیژون که با پیروزی چهار گله 
تیم مائوریسیو پوچتینو به پایان رسید، در حال صحبت کردن 
با بازیکنان پاری سن ژرمن است و به نوعی علاوه بر اثبات 
انگیزه های بالای خود، نشان می دهد که می تواند رهبر خوبی 

برای تیم نیز به شمار بیاید.

گوشه و کنار

تیم های بسکتبال ذوب آهن اصفهان و نیروی زمینی موفق شدند دور گروهی لیگ 
را با پیروزی به پایان برسانند.

روز گذشته - ۱۱ اسفند ۱۳۹۹ - در ادامه رقابت های لیگ برتر بسکتبال مردان ایران، 
تیم های ذوب آهن اصفهان و نیروی زمینی موفق شدند مقابل حریفان خود به 

پیروزی رسیده و دور نخست لیگ را با برد به پایان برسانند.
در بازی نخست امروز تیم ذوب آهن اصفهان به مصاف جوانان بسکتبال ایران 
)کوچین آمل( رفت که موفق شد با حساب ۷۹ - ۷۳ به پیروزی برسد. ذوب آهن با 

این برد رتبه سوم گروه ب را به خود اختصاص داده و راهی پلی آف شد.
شاگردان فرزاد کوهیان کوارترهای اول  و دوم را ۲۱-۱۳ و ۱۸-۱۳ پیروز شدند اما در 

کوارترهای سوم  و چهارم ۲۴-۲۷ و ۱۶-۲۰ تن به شکست دادند.

بعد از کش و قوس های فراوان فدراسیون تنیس سرمربی تیم ملی را برای حضور 
در دیویس کاپ انتخاب کرد.

فدراسیون تنیس پس از برگزاری جلسات متعدد کمیته فنی، سرمربیان تیم های ملی 
تنیس دیویس کاپ و رده های سنی زیر 12 و 14 سال را معرفی کرد. بر این اساس، 
اکبر طاهری که پیش از این هم هدایت تیم ملی را عهده دار بوده است، به عنوان 

سرمربی تیم ملی تنیس مردان ایران انتخاب شد..
مدت ها بود که فدراسیون تنیس به خاطر عدم معرفی سرمربی تیم ملی زیر فشار 

بود تا اینکه در نهایت طاهری را به عنوان سرمربی انتخاب کرد.
فرهاد صانع به عنوان سرمربی تیم ملی رده سنی زیر 12 سال و فرشید زیدی هم 

سرمربی تیم ملی زیر 14 سال انتخاب شدند.

یازدهمین دوره رقابت    های لیگ برتر هاکی بانوان کشور با قهرمانی تیم هاکی 
خرسان رضوی پایان یافت.

یازدهمین دوره لیگ برتر هاکی بانوان کشور، یادواره سردار شهید حاج قاسم 
سلیمانی، از روزگذشته با برگزاری 6 دیدار طی دو روز متوالی برگزار شد.

تیم  های بانوان خراسان رضوی و همدان و گلستان  به ترتیب عنوان اول تا 
سوم را کسب کردند.

در پایان این مسابقات و اختتامیه و اهدا کاپ قهرمانی تیم  های اول تا سوم 
عصر دیروز با حضورخسروپناه )معاون علوم انسانى وهنر دانشگاه آزاد اسلامى(، 
چنارانى )نماینده مجلس شوراى اسلامى(، فرهادى زاد )معاون ورزش بانوان 
انتظامى(،  نیروى  آموزش  معاونت  مقام  )قائم  جهانگیرى  ورزش(،  وزارت 
رحمانى )مشاور عالى فدراسیون(، رسولی )مدیرکل دفتر سیاست گذاری و 
توسعه ورزش بانوان وزارت ورزش و جوانان(، شجاعى )نایب رئیس فدراسیون( 

و در نهایت بهرام قدیمى )رئیس فدراسیون هاکى( انجام شد.

»اکبر طاهری« سرمربی تیم ملی تنیس شدپیروزی ذوب آهن در هفته پایانی دور گروهی لیگ برتر بسکتبال خراسان رضوی قهرمان هاکی بانوان کشور شد

اصغر قلندری

  نویسنده و روزنامه نگار
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»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »حسن دهنوی«ورزشی

 - پیشکسوت فقید فوتبال - را گرامی می دارد

برگزاری اردوی تیم ملی کشتی آلیش زنان قبل از پایان سال
در  اسفند   ۲۳ تا   ۱۶ روزهای  زنان  آلیش  کشتی  ملی  تیم  اردوی 

سالن توفیق جهانبخت برگزار می شود. پس از برگزاری مسابقات 
قهرمانی کشور آلیش زنان و معرفی نفرات برتر، اردوی تیم 

ملی طی روزهای ۱۶ تا ۲۳ اسفند در سالن توفیق جهانبخت 
برگزار می  شود.

جودوی ایران رفع تعلیق شد
وکیل پرونده جودوی ایران می گوید دادگاه CAS حکم به رفع تعلیق 

جودوی ایران داده است. امیر ساعد وکیل در اینستاگرام خود مدعی 
شد، دادگاه حکمیت ورزش رای به رفع تعلیق جودوی ایران داده 

است. شنیده می شود دادگاه CAS برخی شروط را نیز برای جودوی 
ایران در نظر گرفته است.

بیست و یکمین برد سیچوآن با دبل دبل حدادی
تیم بسکتبال سیچوآن با دبل دبل حدادی بیست و یکمین پیروزی خو در 

لیگ CBA را کسب کرد. تیم بسکتبال سیچوآن در سی و هشتمین 
از رقابت های لیگ حرفه ای چین )CBA(، به مصاف  بازی خود 

تیم جیانگسو رفت که با درخشش سنتر ایرانی خود ۱۰۳ - ۹۴ 
به برتری دست یافت.

ملی پوش المپیکی: لیگ برتر نقطه عطف بوکس بود
المپین تیم ملی بوکس ایران معتقد است که برگزاری لیگ نقطه 

بالاتری  با سطح  را  اما می شد مسابقات  بود،  این رشته  عطف 
برگزار کرد. شاهین موسوی در مورد سطح مسابقات نیز گفت: 

طبق برنامه لیگ هر روز مسابقه برگزار می شد که این موضوع 
اتفاق خوبی بود.

بادی قهرمان تنیس جایزه بزرگ هرمزگان شد
قهرمانی  با  درهرمزگان  مردان  بزرگ  جایزه  تنیس  قهرمانی  رقابت های 

امیرحسین بادی به کارخود پایان داد. با برگزاری دیدار فینال، بادی با 
نتیجه )۲-۶ و ۲-۶( حریف خود را شکست داد و فاتح این دوره از 

رقابت ها شد.یزدی عنوان نائب قهرمانی را از آن خود کرد.محمدمهبد 
و معین محمدی نیز عنوان سوم مشترک را تصاحب کردند.

پیروزی یاران موسوی در مرحله پلی آف لیگ والیبال ایتالیا
دومین رقابت از مرحله پلی آف لیگ والیبال ایتالیا برگزار شد که در 

مهمترین بازی ها، پیاچنزا به مصاف پادووا رفت.پیاچنزا در بازی اول 
موفق شده بود حریفش را با نتیجه ۳ بر یک شکست دهد و اولین 

گام را با موفقیت سپری کند.سیدمحمد موسوی ملی پوش و 
ستاره ایرانی تیم پیاچنزا توانست ۱۰امتیاز برای تیمش کسب کند.

پیروزی نوشاد عالمیان مقابل حریف مجارستانی در تورنمنت قطر
تورنمنت بین المللی تنیس روی میز قطر روزدوشنبه با برگزاری دیدارهای دور 

دوم پیگیری شد.نوشاد عالمیان نخستین دیدارخود در تورنمنت بین المللی 
تنیس روی میز قطر را با پیروزی برابر حریف مجارستانی به پایان رساند.

عالمیان که در دورنخست با قرعه استراحت روبرو بود در این مرحله 
به مصاف »آدام سوزدی« ازمجارستان رفت و به برتری دست یافت.

تعیین تکلیف قطعی ۱۱ تیم برای پلی آف
مسابقات لیگ برتر بسکتبال باشگاه های کشور در فصل جاری درحالی امروز 

با برگزاری دو دیدار به پایان مرحله مقدماتی می رسد که تکلیف ۱۱تیم 
برای حضور در پلی آف نهایی شده است.مسابقات بسکتبال لیگ برتر 

باشگاه های کشور که از نیمه آبان ماه باحضور ۱۶تیم آغاز شد طی دیروز 
و امروز با برگزاری چهار دیدار پیگیری می شود.

ن بعضی ها داغشو دوست دار

انتخابات فدراسیون فوتبال، برخلاف آنچه که تصور می شد، 
جنجالی از آب در نیامد و طبق پیش بینی قبلی، با شکست 

سخت علی کریمی و ما بقی فوتبالی ها همراه شد.
شرکت  به  را  فوتبالی ها  پای  اساسنامه  تغییرات  گرچه 
در انتخابات فدراسیون باز کرده بود، اما دهم اسفند، برای 
چندمین بار ثابت شد، که حرف تا عمل در فوتبال ما از زمین 

تا آسمان فاصله دارد.
باوجود اینکه رای نیاوردن علی کریمی در مقابل نامزدهای 
چون کیومرث هاشمی، شهاب الدین عزیزی خادم و مصطفی 
آجرلو، تا حدی قابل پیش بینی بود، اما بدون شک، شکست 
سنگین فوتبالی ها در مجمع انتخاباتی، می تواند تلنگر بزرگی 

به جامعه فوتبال باشد.
فوتبال ایران هرچه در پرورش استعداد و بازیکنان برجسته، 
مفتخر باشد، در تربیت مدیران فوتبالی علیل و ناتوان نشان 
داده است، شاید این موضوع می تواند به این علت باشد که، 
آنقدر که بازیکنان ما پس از اتمام فوتبالشان به فکر رسیدن 
به نیمکت و مربی شدن هستند، تلاشی برای تحصیلات 

آکادمیک در بخش مدیریت انجام نمی دهند.
اینکه علی کریمی برای ریاست فدراسیون فوتبال تنها ۹ رای 

بدست بیاورد یا ابراهیم شکوری با ۹ رای و محسن ترکی ۴ 
رای و بهنام ابوالقاسم پور هم با صفر رای، برای پست های 
هیئت رئیسه فدراسیون فوتبال، انتخابات را با شکستی 
سنگین و سهمگین ترک کنند، تنها یک معنا دارد، فوتبال 
مدیریت  جامه  در  فوتبال  جامعه  به  اعتقادی  فعلا  ایران 

نخواهد داشت.
دهم اسفند، فوتبال بازهم به خانواده خود رای اعتماد نداد و 

مدیران سیاسی و اقتصادی را به فوتبالی ها ترجیح داد.
اما اینکه تعداد هیچ یک از تعداد رای های فوتبالی ها به دو 
رقم هم نرسید، حقیقت تلخی است که باید با آن کنار آمد، 
زیرا مدیریت در فوتبال ایران نیاز به مشخصه های مهمی دارد 
که علی کریمی و دیگر رفقایش، تعداد زیادی از آن را دارا 

نبودند.
پدیده انتخابات، نیاز به یک سیاست کاری مشخص و برنامه 
مدون دارد، »لابی گری« مهم ترین اصل پیروزی در انتخابات 
است که علی کریمی، تماماً از آن بی بهره بود، در شرایطی که 
اغلب از مفهوم لابی گری به عنوان یک اصل منفی یاد شده 
است، اما در واقعیت هر لابی نمی تواند خلاف عرف باشد و 
اصل لابی، یک مدیریت مفید بر روابط، برای رسیدن هدف 

و مقصد است.
بدون تعارف، جدا از محبوبیت علی کریمی، حضور او در 
انتخابات صرفا نمایشی و بدون برنامه و هدف بود، حضوری 
که نه جنبه اعتراضی داشت و نه چیزی برای افتخار کردن، 
از  نمی توان  فوتبال  جامعه  برای  دیگر  شکست  یک  جز 
موضوع دیگری برای شرکت علی کریمی در انتخابات از 

آن یاد کرد.
 در شرایطی که علی کریمی باید برنامه و اهدافش را با اعضای 
مجمع فدراسیون فوتبال مطرح می کرد و با برگزاری جلساتی 

تعاملی از دیدگاهش برای ریاست فدراسیون فوتبال صحبت 
می کرد، تا اعضای مجمع را متقاعد به اعتماد به خود کند، 
حضور در برنامه ی اینترنتی و تریبون  گرفتن های متعدد در 
اینستاگرام را  سایت های خبری و جنجال به پا کردن در 
ترجیح داد تا با کسب ۹ رای از 89 رای ممکن، تنها ۱۰ درصد 

از رای اعضای مجمع را اخذ کرده باشد.
در شرایطی که مشخص شد، حتی احسان حاج صفی هم 
به علی کریمی در انتخابات رای نداده بود، سوالی که پیش 
می آید این است، چطور کسی که نتوانسته بود، مشروعیت 
اصلی ترین  از  که  ملی  تیم  کاپیتان  به  را  مقبولیتش  و 
فوتبالی های صاحب رای بود، اثبات کند، قصد داشت، نظر 
اغلب اعضای مجمع را به خود جلب کند و رای بیاورد؟ این 
انتخابات در شرایطی برگزار شد که از این جمع ۸۷ نفره 

صاحب رای، حداقل ۱۵ تا ۲۰ نفر کاملا فوتبالی بودند، اما 
زمانی که حتی تعداد رای کریمی به عدد ۱۰ هم نرسید، بدین 
معنا است که فوتبالی ها هم رای اعتماد به علی کریمی 
ندادند و او را به عنوان نماینده فوتبالی ها قبول ندارند، البته 
به حق هم علی کریمی شرایط یک مدیر موفق را دارا نبود، 
نه تحصیلات مدیریت را داشت و نه سابقه ی خاصی در این 

بخش...
بهرحال حضور علی کریمی در انتخابات فدراسیون فوتبال، 
بیشتر شبیه به یک شوی تبلیغاتی بود، بستری که ثابت کرد 
فوتبال ایران قصدی برای اداره شدن توسط فوتبالی ها ندارد و 
از همه مهم تر، هنوز هم فوتبال ما پس از گذشت بیست سال 
از حرفه ای شدنش، مدیری فوتبالی، توانمند و درخور پست 

رئیس فدراسیون فوتبال به خود ندیده است.

9 رای و دیگر هیچ؛

وقتی فوتبالی ها هم به کریمی رای نداده بودند!
داستان جلد

محمدرضا ولی زاده

  دبیر سرویس ورزشی 
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